
Jože Smole v Julonu

Predsednik mestnega komiteja ZKS I.jubljana Jože Stnole je skupaj s predstavniki naše občine 21.
septembra obiskal Julon. Zanimal se |e za uresničevanje sanacijskega programa, za uspehe in težave
ter za prcdvidevanja do konca leta. Direktor dr. Andrej Ocvirk, drugi vodilni delavci In predstavniki
družbenopolitičnih organizacij so povedali, da je Julon v prvem polletju posloval brez izgube; enako
pričakujejo do konca leta. Največ naporov zdaj vlagajo v izboljšanje kakovosti proizvodov ter boljše
izkoriščanje proizvodnih zmogljivosti in surovin. Sanacijski program uresničujejo, pri čemer menijo,
da je kadrovska sanacija zdaj zelo pomembna. Ob že znanih nalogah iz sanacijskega programa pa ra-
zmišljajo tudi o razširitvi proizvodnega asortimenta in o predelavi odpadkov.

Po pogovoru sj je Jože Smole novo tovarno tudi ogledal. " STANKA RITONJA


